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1. Jaký je Vá² názor na vytvá°ení satelit· �VUT FEL v malých m¥stech?

• Podporuji to jen v p°ípad¥ racionálního výhledu, ºe ze spolupráce ne-
budou pouze drobné a mizerní absolventi, ale dlouhodobá spolupráce
s partnery, která bude dále prospívat rozvoji v¥d¥cko technického
potenciálu na²í univerzity.

2. Jste pro, aby výsledky ankety p°ímo ovliv¬ovaly p°erozd¥lování �nan£ních
prost°edk·?

• Ano, ale ne pomocí komplikovaného matematického aparátu, ale dob°e
fungující hierarchie velení d¥kan-vedoucí pracovi²t¥-kantor.

3. Co si myslíte o náro£nosti studia na �VUT FEL? Byl byste pro jeho
zvý²ení?

• Cht¥l bych se vydat cestu postupného zvý²ení kvali�kace vedoucích
p°edm¥t· a to nejen po v¥decké stránce ale i po pedagogické. V kore-
laci s tímto trendem bych zvy²oval nároky na studenty. Nechci ºádné
unáhlené £iny a jednostranné zp°ísn¥ní hodnocení.

4. Co je ostudou �VUT FEL? Co naopak jeho chloubou?

• Ostudou je ºe kvalita absolvent· v pr·m¥ru klesá, ale chloubou je,
ºe to dokáºeme stále ututlat.

5. Co jste ud¥lal d·leºitého v minulém senátu?

• Zjistil £ím se zabývat, na co máme pravomoci, co jsou jen ideály a
kde v¥novat £as, protoºe v první °ad¥ je t°eba na ²kole d¥lat pro£ tu
jsme, kontrolovat pom¥ry a aº nakonec slibovat.

6. Jaký je vá² názor na pokus o likvidaci ankety v podání doc. Jelínka?

• �patn¥ poloºená otázka, pan doc. Jelínek vystupuje jako zástupce
vedení v této problematice a pokud se hovo°í o likvidaci, tak by to
m¥lo být adresováno uº²ímu vedení fakulty.

7. Jste pro zachování názvu fakulty, a nebo byste název fakulty zm¥nil?

• Dokud n¥co funguje a není popsána jak p°echodová charakteristika,
tak ustálená nová hodnota systému, pro£ zavád¥t nejistotu?

8. Za jakých okolností jste ochoten vzdát se svého mandátu?

• Pokud by se sm¥°ování senátu neslu£ovalo s mými etickými zásadami
a navíc jsem s tím nemohl nic d¥lat.

9. Vadí Vám, ºe v sou£asn¥ dob¥ mohou na �VUT FEL získat v¥decko pe-
dagogické hodnosti kandidáti s podpr·m¥rnými v¥deckými výsledky?
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• Ve zna£né mí°e £ítám impaktované publikace, které jsou nereálné, ne-
funk£ní, neúplné. Nesmíme vymý²let kolo, ale zárove¬ nastavit pod-
mínky takové, aby u nás byli pedagogové, kte°í jsou vst°ícní ke stu-
dent·m, mají ºivotní zku²enost, o kterou se cht¥jí pod¥lit a d¥lají
n¥co co funguje.

10. Souhlasíte se zve°ejn¥ním komentá°· ankety aº na ty, kde nezávislá komise
posoudí na návrh pedagoga odstran¥ní?

• Ano, v p°ípad¥ ºe to nebude v rozporu s právními p°edpisy a nor-
mami, kterými se musíme °ídit.

11. Jste pro zru²ení "platby"za senátorování, kdy zam¥stnanci dostávají "plat"formou
200 zapo£itatelných hodin?

• Pokud to p°inese i n¥jaký bene�t. Poslanci jsou placeni mnohem lépe
a nic ned¥lají. Alespo¬ minimální motiva£ní stimul je dle mého ná-
zoru psychologicky významný a d·sledná práce je v kontrolním or-
gánu zapot°ebí.

12. Jaký je Vá² názor v otázce povinnosti t¥lesné výchovy?

• Neznám korelaci mezi lep²ími v¥deckými výsledky a sportem. Po spo-
le£enské stránce jsem ale proto, aby tyto moºnosti studenti bez nucení
sami vyhledávali a byly jim pro toto vyºití poskytnuty alespo¬ mini-
mální podmínky. Jsou to akce, kde se upev¬uje sounáleºitost s alma
mater a formuje osobnost, která je sou£ástí schopného absolventa.

13. Myslíte si, ºe dobrá vzd¥lanost v cizích jazycích pat°í k pro�lu absolventa
FELu?

• Ano

14. M¥l by mít student bezplatnou moºnost jazyky studovat v rámci �VUT
FEL?

• Ano a povinn¥ alespo¬ dva sv¥tové jazyky a to z r·zných ko°en·.
M¥li bychom si na to v¥deckou a tv·r£í prací vyd¥lat, a´ máme na
podobné kvalitní kurzy zdroje.

15. Byl byste pro zachování, £i zvy²ování nabídky volitelných p°edm¥t·?

• Nabídku v rozumné mí°e roz²í°it, získat ²ir²í univerzitní základ a
to hlavn¥ v¥t²í spoluprácí s univerzitními pracovi²ti, které mají vý-
sledky a to nejen v rámci �VUT. Ned¥lat n¥co £ím se neºivíme, jinde
to d¥lají lépe a mi si o to chceme jen roz²í°it p°ehled. Samoz°ejm¥
budeme hlavn¥ omezeni rozpo£tem.

16. Myslíte si, ºe je správné klást v¥t²í d·raz na p°edná²ky neº na cvi£ení?
(v¥t²í hodinová dotace - nap° u nových program·)
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• Dle mého názoru jsou laborato°e to o v £em se li²íme a tak v pro�-
lových p°edm¥tech je spí²e prohloubit a to i formou projekt·. Op¥t
nejv¥t²ím omezením m·ºe být rozpo£et, ale na ten je t°eba si vyd¥lat.

17. Souhlasíte s názorem, ºe d¥kanem FEL by m¥l být £lovek s FEL kariérn¥
spjatý?

• D¥kan je dle mého názoru p°edn¥ °ídící pracovník, který má vizi o
sm¥°ování fakulty, má energii to uskute£nit, chápe lokální sociální
strukturu a má zku²enosti s podobnou pozicí. Pokud m¥ o tom p°e-
sv¥d£í, tak je jedno odkud p°ichází.

18. Shledáváte diskusní fórum FEL jako uºite£ný prost°edek pro komunikaci
s akademickou obcí?

• Ano

19. Povaºujete za dobrý krok vyºadovat po akademických pracovnících di-
verzitu pracovních zku²eností nap°. podmínkou na absolvování zahrani£ní
stáºe?

• Ano

20. M¥li by být vyu£ující, kte°í p°edná²ejí v anglickém jazyce, a zam¥stnanci
p°icházející do £astého styku se zahrani£ními studenty a pracovníky tes-
továni na odpovídající znalost jazyka pomocí standardizovaných zkou²ek?

• �ádné testy, pravidelné staºe a pobyty, kde se seznámí s praktickou
komunikací a budou nuceni se vyjad°ovat v cizím jazyce.
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